
 
 
Referat 
Ordinær generalforsamling 
Den 20. maj 2025 kl. 19:00 
i Hørning Idrætscenter. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent  

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Formandens beretning for 2024/2025 

5. De udvalgsansvarliges beretning for 2024/2025 

a) USU  

b) SSU  

c) Fyrværkeri  

d) Sponsor  

6. Aflæggelse af revideret regnskab for 2024/2025 og budget for 2025/2026 

7. Indkomne forslag  

8. Valg til bestyrelsen:  

a) Valg af bestyrelsesformand jf. § 11 stk. 1 for 2 år (lige år) 

b) Valg af kasserer jf. § 11 stk. 1 for 2 år (ulige år) 

c) Valg af bestyrelsesmedlemmer jf. § 11 stk. 1 for 1 år  

d) Valg af 2 suppleanter jf. § 11 stk. 1 for 1 år  

9. Eventuelt 

 

Ad 1/2/3 Valg af dirigent, referent og godkendelse af dagsorden 

Jesper Nygaard (formand) byder velkommen.  

Henning Jakobsen (formand for Floorball) blev foreslået, accepterede og enstemmigt valgt til 

dirigent. 

Dirigenten konstaterer at Generalforsamlingen er rettidig indkaldt og dagsorden bliver godkendt.  

Morten Doktor blev referent. 



 

Ad 4/5. Formandens beretning + udvalg 

Beretningen blev mundtligt fremlagt - Årets vigtigste punkter og udvalg blev gennemgået og 

diskuteret blandt de fremmødte, herunder 

- Ungdom (Anders Svane, Martin Glerup) 

- Senior (Morten) 

- Fyrværkeri (Mads) 

- Sponsor (Mads)  

Efter diskussion og bemærkninger blev beretningerne taget til efterretning. 

 

Ad 6. Aflæggelse af revideret regnskab og budget 2025/2026 

Jesper Olesen fremlagde årsregnskabet inkl. balance med bemærkninger til de forskellige poster.  

Årets resultat blev et overskud på knap kr. 1.400,-. Der har de sidste år været et underskud, som 

nu er blevet vendt til et overskud.   

Der bliver stillet forslag om, at bolde tages med som en udgift til stævnerne, så man ved om et 

stævne giver overskud. Bestyrelsen modtager forslaget og vil kigge nærmere på det.  

Regnskabet er underskrevet af hele bestyrelsen og revisor. 

Regnskabet blev efter bemærkninger og diskussion enstemmigt godkendt. 

 

Jesper Olesen fremlagde budgettet for 2025/2026. 

Budgetmæssigt regnes der med et overskud på ca. kr. 20.000. 

Hermed fortsættes den positive resultatfremgang i forhold til de sidste år. Dette forudsætter dog, 

at der skal gøres noget ved boldforbruget. September stævnet er kommet til efter budgettets 

udarbejdelse – det forventes at bidrage positivt til resultatet.  

 

Budgettet blev efter bemærkninger og diskussion enstemmigt godkendt. 

 

Ad 7 Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

 

  



Ad 8. Valg til bestyrelsen 

Formanden er ikke på valg i år. 

 

Kassereren er på valg i år. 

- Jesper Olesen takker af efter mange år på posten. 

- Linda Thomsen ønsker at opstille 

Linda Thomasen blev enstemmigt valgt. 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Anders Kjær, Søren Skyum, Torben Larsen, Morten Doktor ønsker ikke genopstille. 

Mads Nilsen, Kim Krogh, Martin Glerup og Morten Skov genopstiller 

Alle der genopstillede blev enstemmigt valgt.  

 

Valg af suppleant 

Kevin Toft Antoniussen og Karsten Pape Askjær ønsker at opstille. 

Begge bliver enstemmigt valgt. 

 

Ad 9. Eventuelt. 

Det nævnes, at kontingentet for Senior 1 kun sættes lidt op – når nu at kontingentet for 

Veteranerne også bliver sat lidt op. 

Det nævnes, at banevagterne, til stævnerne, kan stå for at dele bolde ud og bytte til nye. De gode 

brugte fra stævnerne ligges specielt til side for at kunne bruges til træningerne.   

Frivilligt arbejde - synliggøre at vi man skal arbejde for klubben i ca. 8 timer at give værdi til 

foreningen. Der er brug for pengene. Der kunne gøres mere for at tydeliggøre, hvad de frivillige 

arbejdsopgaver går ud på for at gøre det nemmere at skaffe frivillige. 

Det nævnes, at Viby Badminton tjener gode penge på at sælge julekalendere. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. Formanden hæver mødet. 

 

Mødet blev hævet kl. 20.20 


